

表格二 A 備註

1. 根據電力條例第 34(8)條的規定，註冊電業承辦商須在其主要營業地址的當眼處，展示其註冊證明書正本，並在其每個其他營業地址的當眼處，展示署長發出的該註冊證明書副本。
為分店申領註冊證明書副本的辦法如下：
 - (a) 填具表格二（供已註冊的電業承辦商使用）或填具表格一（供尚未註冊的電業承辦商使用）；以及
 - (b) 為每間分行填具一份表格二 A，以申報分店的資料，並把全部表格二 A 連同本表格一併遞交。
2. 請在此欄的空位上填報分行的資料。
3. 任何人士試圖向任何政府人員提供利益(按照香港法例第201章《防止賄賂條例》中對利益的定義)，以影響本申請的結果，即構成《防止賄賂條例》下的罪行，並導致有關申請無效，而機電工程署會把個案向廉政公署報告。如任何政府人員或其代理人就本申請向你索取利益，你應向廉政公署舉報(電話號碼：2526 6366)。

NOTES TO FORM 2A

1. In accordance with section 34(8) of the Electricity Ordinance, a registered electrical contractor shall display in a prominent place at his principal place of business the original of his certificate of registration and a copy of his certificate of registration issued by the Director at each of his other places of business.
Application for additional copies of certificate of registration for branch offices should be done by:
 - (a) Completing a Form 2 (for Registered Electrical Contractor) or completing a Form 1 (for Electrical Contractor who has not been registered); and
 - (b) Providing details of branch offices by completing one Form 2A for each branch office and attach all Form 2A to the Form 2.
2. Please indicate the details of the branch office in the space provided.
3. Any attempt to offer advantage (as defined in the Prevention of Bribery Ordinance ("POBO") (Chapter 201 of the Laws of Hong Kong)) to any Government officer with a view to influencing the outcome of this application constitutes an offence under the POBO and renders the application invalid. The case will be reported to the Independent Commission against Corruption. You should report to the ICAC (Telephone No.: 2526-6366) if any government officers or their agents solicit an advantage from you in relation to this application.